
Siódma sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu  27 czerwca 2011 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

 

P R O T O K Ó Ł Nr VII/ 2011 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

27 czerwca 2011 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 52

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

 

co stanowi – 86,66% 

 

Brak radnych: 

Pani Alicji Kałużniak 

Pana Roberta Kowalskiego 
 

 

Obrady VII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pana Piotr 

Bugajski,  

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
Przewodniczący obrad odczytała porządek dzienny obrad, który został radnym dostarczony czy są 

zmiany do porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Burmistrz wnosi o poszerzenie porządku obrad o trzy projekty 

uchwał to jest: 
1. w sprawie opiniowania propozycji nowych obszarów Natura 2000  Gogolice Kosa i Jezioro 

Dobropolskie położonych na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr VII/84/2011), 

2. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Piaseczno na lata 2007-2015 

(druk nr VII/85/2011), 

3. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji gminnego planu gospodarki odpadami.(druk nr 

VII/86/2011), 

 

 

Przewodniczący obrad- kto jest z państwa za wprowadzeniem uchwały w sprawie opiniowania 

propozycji nowych obszarów Natura 2000 Gogolice Kosa i Jezioro Dobropolskie położonych na 

terenie gminy Trzcińsko-Zdrój do porządku obrad? 

 

- za- 11- głosów 

- przeciw- 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad, kto z 

państwa za wprowadzeniem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji gminnego 

planu gospodarki odpadami. do porządku obrad? 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad, kto z 

państwa za wprowadzeniem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji gminnego 

planu gospodarki odpadami. do porządku obrad? 

 

- za- 10- głosów 

- przeciw- 1- głos 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad 

większością głosów. Odczytał porządek obrad, kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad po 

zmianach. 

 

- za- 10– głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty większością głosów.  

Proponowany porządek obrad VII sesji Rady Miejskiej: 

 
 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II. Wręczenie dyplomów Burmistrza dla najlepszych uczniów z terenu Gminy Trzcińsko-Zdrój. 
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III . Informacja Burmistrza Gminy. 

IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonej kontroli. 

VII.  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2010 rok 

1. omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2010 

2. przedstawianie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2010 rok. 

3. przedstawianie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2010 

rok, 

4. opinia RIO o wniosku Komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Gminy Trzcińsko-Zdrój 

5. dyskusja 

6.  podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok, (druk nr 

VII/68/2011), 

7. podjecie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr 

VII/69/2011), 

VIII. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie wyrażenia opinii w sprawie projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego w sprawie likwidacji Portowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej przy ul. Energetyków 2 w Szczecinie (druk nr VII/70/2011), 

2. w sprawie zasad obciążania gminnych nieruchomości gruntowych(druk nr VII/71/2011), 

3. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr VII/ 72/2011), 

4. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na działkę nr 833 położoną w 

obrębie nr 3 miasto Trzcińsko-Zdrój(druk nr VII/73/2011), 

5. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 133/40 położonej 

w obrębie Gogolice gmina Trzcińsko-Zdrój(druk nr VII/74/2011), 

6. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 95 położonej w 

obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój(druk nr VII/75/2011), 

7. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 822/8 położonej 

w obrębie nr 3 miasto Trzcińsko-Zdrój(druk nr VII/76/2011), 

8. w sprawie podpisania Listu Intencyjnego w sprawie poparcia i uczestnictwa w projekcie 

„Wędrujemy szlakiem kolejowym” (druk nr VII/77/2011), 

9. w sprawie ustalenia zasad finansowania zadań w zakresie unieszkodliwiania azbestu zawartego w 

pokryciach dachowych, elewacji pochodzących z budynków mieszkalnych i gospodarczych oraz 

instalacji wodociągowej położonych na terenie miasta i gminy Trzcińsko-Zdrój, (druk nr VII/78/2011), 

10. w sprawie  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę.  (druk nr VII/79/2011), 

11. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty targowej. (druk nr 

VII/80/2011), 

12. w sprawie wyrażenia zgody na wypowiedzenie warunków pracy i płacy. (druk nr VII/81/2011), 

13. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-2020 

(druk nr VII/82/2011), 

14. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2011(druk nr VII/83/2011), 

15 w sprawie opiniowania propozycji nowych obszarów Natura 2000  Gogolice Kosa i Jezioro 

Dobropolskie położonych na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój(druk nr VII/84/2011), 

16. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Piaseczno na lata 2007-

2015 (druk nr VII/85/2011), 

17. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji gminnego planu gospodarki odpadami. (druk nr 

VII/86/2011), 
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IX. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

X. Wolne wnioski i informacje. 

XI. Zakończenie sesji. 

                   

O godz. 13
11

 – przyszedł radny pan Grzegorz Wasiutyński stan radnych na Sali 13. 

  
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z VI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- do Biura Rady wpłynęły Pisma z 

RIO w sprawie pozytywnego zaopiniowania wniosku komisji Rewizyjnej drugie pismo dotyczy 

szkoleń dla Sołtysów i rada sołeckich w zakresie finansowania przedsięwzięć szkolenie będzie we 

wrześniu. Kolejne pismo to pismo z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie zaopiniowania uchwały 

Sejmiku Wojewódzkiego w sprawie likwidacji przychodni. W związku z tym jest uchwała Rady 

kolejne pismo to pismo od Dyrektor Szkoły Podstawowej w Stołecznej w sprawie wyrażenia zgody na 

wypowiedzenie warunków pracy i płacy, Panu Zbigniewowi Wiśniewskiemu wypowiedzenie 

warunków płacy i pracy, Kolejne Pismo jest w sprawie rozszerzenia Natury 2000.  w Biurze Rady Był 

wniosek o zatwierdzenie taryfy na zbiorowe zaopatrzenie wody i ścieków. Byłe na Majówce w 

Dobropolu. 01 czerwca byłem na uroczystościach dnia dziecka. Brałem udział w zakończeniu Roku w 

Szkole Podstawowej w Stołecznej. Na tablicach ogłoszeń są zgłoszenia na ławników. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Interpelacji nie zgłoszono. 
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Do punktu VI. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonej kontroli. 
Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Krzysztof Skiba- przedstawił sprawozdanie, które stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zadano. 

 

 

Do punktu VII.  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2010 

rok 
1. omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2010 

 

Sprawozdanie przedstawił Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski i stanowi ono załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu. 

 

2. przedstawianie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju 

dotyczącej wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2010 rok. 

 

Opinię Komisji Rewizyjnej odczytał przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Krzysztof Skiba, opinia 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

3. przedstawianie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 

2010 rok, 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński 

stanowi ona załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

4. opinia RIO o wniosku Komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński 

stanowi ona załącznik nr 9  do niniejszego protokołu. 

 

5. dyskusja 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

o godzinie 13
40

 – wyszedł radny pan  Marek Rutka stan radnych na Sali 12 osób. 

 

6.  podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok, (druk 

nr VII/68/2011), 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 



 6 

 

/Uchwała Nr VII/ 68/2011 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

7. podjecie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój(druk 

nr VII/69/2011), 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie, kto jest za udzieleniem 

absolutorium Burmistrzowi Gminy: 

 

- za- 11– głosów 

- przeciw- 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów, czyli zostało 

udzielone Burmistrzowi Gminy absolutorium za 2010r. 

 

/Uchwała Nr VII/ 69/2011 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

O godzinie 13
55

- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 

O godzinie 14
10

- obrady zostały wznowione. 

  

Po przerwie brak radnego pana Marka Rutki Stan radnych na Sali 12 osób. 

 

Do punktu VIII.1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w sprawie 

projektu uchwały Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego w sprawie 

likwidacji Portowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

przy ul. Energetyków 2 w Szczecinie (druk nr VII/70/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott-  jest to zaopiniowanie uchwały w 

sprawie likwidacji Portowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej i jest to taka 

trochę restrukturyzacja wobec czego jesteśmy za pozytywnym zaopiniowaniem tej uchwały. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 70/2011 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VIII. 2. Podjęcie uchwały w sprawie zasad obciążania gminnych 

nieruchomości gruntowych(druk nr VII/71/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to udzielenia służebności 

działek. 

 

Przewodniczący obrad- nie ma przewodniczącego Komisji Budżetu ale wiem, że uchwała tam 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 71/2011 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VIII.3. Podjęcie uchwały  w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

VII/ 72/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy ona działki obecnie 

uprawianej przez państwa Wróblów chcą zainwestować na tej działce i chcą kupić ją po cenach 

komercyjnych. 

 

Przewodniczący obrad- nie ma przewodniczącego Komisji Budżetu, ale wiem, że uchwała tam 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 72/2011 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

o godzinie 14
16

- wrócił radny pan  Marek Rutka stan radnych na Sali 13 radnych. 
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Do punktu VIII.4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na działkę nr 833 położoną w obrębie nr 3 miasto Trzcińsko-

Zdrój(druk nr VII/73/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy ona działki, która jest 

dzierżawiona przez Pana Kozika i by można było przedłużyć umowę dzierżawy Rada musi wyrazić 

zgodę. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 73/2011 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VIII.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na część działki nr 133/40 położonej w obrębie Gogolice gmina 

Trzcińsko-Zdrój(druk nr VII/74/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to działki, na której stoi 

garaż Pani Karpińskiej i pragnie przedłużyć dzierżawę na dalsze lata. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 74/2011 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VIII. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na część działki nr 95 położonej w obrębie nr 1 miasto 

Trzcińsko-Zdrój(druk nr VII/75/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy części działki, która jest 

dzierżawiona przez Panią Jasionowską jest to działka pod garażem i by można było przedłużyć umowę 

dzierżawy Rada musi wyrazić zgodę. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 75/2011 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

o godzinie 14
21

- wyszedł radny pan Grzegorz Wasiutyński stan radnych na Sali 12. 

 

Do punktu VIII. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na część działki nr 822/8 położonej w obrębie nr 3 miasto 

Trzcińsko-Zdrój(druk nr VII/76/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy ona działki, która jest 

dzierżawiona przez Panią Krystynie Zioła i by można było przedłużyć umowę dzierżawy Rada musi 

wyrazić zgodę. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr VII/ 76/2011 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VIII. 8. Podjęcie uchwały w sprawie podpisania Listu Intencyjnego w 

sprawie poparcia i uczestnictwa w projekcie „Wędrujemy szlakiem kolejowym” 

(druk nr VII/77/2011), 
Projekt uchwały przedstawił kierownik Referatu pan Piotr Bugajski- na terenie Gminy Trzcińsko-

Zdrój są tory kolejowe i od 2008r prowadzimy korespondencję by przejąć te tory i nie ma tam dobrych 

skutków obecnie wpłynęło pismo Fundacji, która pomaga przejąć te nieruchomości i utworzeniem na 

tym terenie szlaków rowerowych czy pieszych. Może wówczas szybciej uda się przejąć te tory. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 77/2011 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

o godzinie 14
25

- wrócił radny pan Grzegorz Wasiutyński stan radnych na Sali 13 

radnych. 

 

Do punktu VIII. 9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad finansowania 

zadań w zakresie unieszkodliwiania azbestu zawartego w pokryciach dachowych, 

elewacji pochodzących z budynków mieszkalnych i gospodarczych oraz instalacji 

wodociągowej położonych na terenie miasta i gminy Trzcińsko-Zdrój, (druk nr 

VII/78/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott-  podejmując tą uchwałę będziemy 

mogli składać wnioski o zwrot środków na usunięcie azbestu i nawet można odzyskać 100% nakładów 

poniesionych na ten cel ale wniosek musi opiewać na kwotę 25 000 zł. 

 

Przewodniczący obrad- nie ma przewodniczącego Komisji Budżetu ale wiem, że uchwała na komisji 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 78/2011 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VIII. 10. Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę.  (druk nr VII/79/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił kierownik Referatu pan Piotr Bugajski- zakład komunalny w Trzcińsku-

Zdroju zaopatruje w wodę i odprowadza ścieki do mieszkańców z terenu naszej Gminy, obecnie jest 

przedstawiona taryfa, która będzie obowiązywała przez 12 miesięcy. Będzie tu opłata abonamentowa 

w kwocie 1 zł netta. 

 

Przewodniczący obrad- nie ma przewodniczącego Komisji Budżetu, ale wiem, że uchwała na komisji 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radna Pani Wiesława Płotkowska- we wszystkich miejscowościach podanych przez Pana jest opłata 

abonamentowa. 

 

Kierownik Referatu pan Piotr Bugajski-  tak jest to abonament lub opłata stała u nas jest to 1 złoty 

netto. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VII/ 79/2011 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VIII. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia i zasad poboru opłaty targowej. (druk nr VII/80/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- jest to tylko zmiana inkasenta, 

ponieważ jedna  z pań odeszła na zwolnienie lekarskie. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 80/2011 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VIII. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wypowiedzenie warunków pracy i płacy. (druk nr VII/81/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady, powiedział, że jest ona wynikiem Pisma od Pani 

Dyrektor. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że na komisji oświaty za 

podjęciem tej uchwały była 1 osoba, 3 osoby były przeciw i 7 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Marek Rutka- chciałbym by Burmistrz nam więcej powiedział na ten temat. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- wszystko na komisji zostało powiedziane. 

 

Przewodniczący obrad odczytał zapis w piśmie gdzie jest mowa o tym, że jest reorganizacja 

stanowiska pracy. 

 

Radny pan Marek Rutka- reorganizacja jak najbardziej, ale każda musi mieć jakiś cel reorganizacja 

mija się z celem znamy warunki płacy obu Panów zwalniamy Pana konserwatora i nie mamy żadnych 

oszczędności. Pani dyrektor musiała tak zrobić. 

 

Przewodniczący obrad- przypomniał o tym, że pan Wiśniewski Zbigniew nie może brać udziału w 

głosowaniu. Odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- przeciw- 1- osoba 

- wstrzymała się- 1- osoba 

- nie głosowała 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VII/ 81/2011 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VIII. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-2020 (druk nr VII/82/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- jest to uchwała, która 

mówi głównie o tym, że będziemy rekultywować nasze składowisko i żeby rozpocząć procedury 
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rozpoczynamy w roku 2012 roku i przesuwamy inwestycje. Pozycja dwa i trzy to kwoty jakie 

zmniejszamy na realizację projektów które zostały zakończone. 

 

Przewodniczący obrad- nie ma przewodniczącego Komisji Budżetu ale wiem, że uchwała tam 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 82/2011 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 

 

o godzinie 14
42

- wyszedł radny pan Zbigniew Wiśniewski stan radnych na Sali 12 osób. 

 

Do punktu VIII. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na rok 2011(druk nr VII/83/2011), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- jest to uchwał jak wynika 

z poprzedniej uchwały, a po drugie jest uchwała która porządkuje w ramach paragrafów dochody i 

wydatki, dotacje dofinansowania do Orlika i zmiany wymagają uchwał. Nie zmienia ona kwoty 

deficytu i długu. Wprowadzamy również doposażenie placów zabaw w Chełmie i Klasztornem. 

 

Przewodniczący obrad- nie ma przewodniczącego Komisji Budżetu ale wiem, że uchwała tam 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Marek Rutka- składam wniosek by zabezpieczyć kwotę 1500 zł na zakup siatki do łapania 

piłek w parku Wiejskim w Piasecznie jest takie boisko i bramka jest zamontowana tak, ze piłka często 

wylatuje na drogę Gminną. Jednocześnie wskazuję, że można byłby to zrobić z oszczędności z 

budowy tego Parku Wiejskiego. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- tej kwoty już nie ma bo została ona już zdjęta 

poprzednią uchwałą na sesji ewentualnie wprowadzimy zadanie na kolejnej sesji. 

 

Przewodniczący obrad-kto jest za wnioskiem formalnym Radnego pana Marka Rutki 
 

- za- 2– osoby 

- przeciw- 6- osób 

- wstrzymały się- 3- osoby 

- nie głosowała- 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek formalny Radnego Rutki został odrzucony. Odczytał 

projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za-11– osób 

- wstrzymała się- 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr VII/ 83/2011 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VIII. 15. Podjęcie w sprawie opiniowania propozycji nowych obszarów 

Natura 2000  Gogolice Kosa i Jezioro Dobropolskie położonych na terenie gminy 

Trzcińsko-Zdrój(druk nr VII/84/2011), 
Projekt uchwały przedstawił kierownik Referatu pan Piotr Bugajski- otrzymaliśmy wniosek o 

zaopiniowanie i utworzenie nowych terenów Natura 2000 jest to na dwóch jeziorach jest to Jezioro 

Dobropolskie oraz Jezioro Kosa w Gogolicach. Burmistrz wnioskuje by negatywnie ten obszar 

zaopiniować. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Dyrekcja zażyczyła sobie byśmy to zaopiniowali to poprzez 

konsultacje społeczne w ciągu miesiąca. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- przeciw- 1- głos 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

/Uchwała Nr VII/ 84/2011 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VIII. 16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Planu odnowy miejscowości Piaseczno na lata 2007-2015 (druk nr VII/85/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- dotyczy ona zmiany w sprawie 

przyjęcia planu odnowy miejscowości Piaseczno złożyliśmy projekt do PROW w sprawie remontu 

świetlicy i zwrócili się z prośbą o zmianę harmonogramu. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VII/ 85/2011 stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VIII. 17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z 

realizacji gminnego planu gospodarki odpadami. (druk nr VII/86/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy ona zatwierdzenia 

sprawozdania Burmistrza do końca czerwca Burmistrz musi sprawozdanie przedstawić Radzie 

Powiatu. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- przeciw- 1- głos 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VII/ 86/2011 stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu 

 

Do punktu IX. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodniczący obrad- na poprzedniej sesji nie zostały przesłane żadne interpelacje. 

 

 

Do punktu X. Wolne wnioski i informacje. 

 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- w dniu dzisiejszym odbył się przetarg na kanalizację w 

Strzeszowie z przesyłem do Trzcińska i najtańszą ofertę złożył pan Adam Bulanowski z Nowogródka 

1614 000 zł jest to najtańsza oferta najdroższa oferta 3268 000 zł. była niższa od kosztorysowej. 

Prawdopodobnie zadanie będzie wykonywane przez pana Bulanowskiego. Termin wykonania 

październik 2012 zadanie rozłożone jest na dwa lata. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Pan Bulanowski robił u nas wodę w Czystem i na Dworcowej. 

 

Radna Pani Wiesława Płotkowska- na jakim etapie jest Orlik w Góralicach. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- lada dzień rozpoczynamy. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- ponieważ my musimy otrzymać wszystkie zwrotki a nie mamy 

jednej i to nas wstrzymuje. 

 

Do punktu XI. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 15 
00

 – Przewodniczący obrad zamknął VII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  

 

 
Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 


